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Introductie en projectinformatie 

Nieuwe grootverbruik aansluitingen (GVA) komen op een wachtlijst van 5-6 jaar. Spoorzone + 
KonnecteD hebben al wel een GVA. Spoorzone ontwikkeld en gerealiseerd met 1e kwartier BV  
waarbij beide partijen een deel van de installatie in eigendom hebben. 

Zuiver terugleveraansluiting (kleinverbruik) moet Enexis verplicht leveren, max 80a x 3 piek = 
ongeveer 200 panelen; Kei 13 (cap. 102 Kw), KHD (81 kWp) en KonnecteD (165 kWp).  

4 projecten met Ieder1 staan klaar, we zoeken alleen deelnemers; Ieder1 zou tevens onder hun 
huurders gaan zoeken. 

Henk Roosink hielp indertijd als professional met de business cases op te bouwen. 

Nieuw lid werkgroep: Herman Offerhaus; woont in de buurt van het Go Ahead Eagles stadion, 
imker, werkt bij UT. 

 

SCE subsidie 

De SCE subsidie wordt verkregen voor 15 jaar + 1 'banking year' om misgelopen inkomsten uit de 
voorgaande 15 jaar nog gesubsidieerd te krijgen. In die lijn is de afschrijving over 15 jaar 
gemaakt, mochten we willen kunnen we met een jaar verlengen, maar dit is vooralsnog de 
economische levensduur van elke investering. 

SCE is bedoelt voor coöperaties en VVE's en de basis van onze business case; SCE aanvraag 
moet je per project doen. EFO financiert vervolgens 80% met een 2% rente lening op afroep, 
leden storten 20% (krijgen 5% dividend 'als alles goed gaat'). Oudere projecten van DEC waren 
wel obv volledige financiering van leden, Zonnedaken DEC pakt het anders aan. 

EFO heeft een pot van 1 mln EUR waarvan pakweg 3/4e nog open staat op afroep voor ZDEC, dit 
zijn pakweg nog 7-8 projecten. 

Tip lid; laat wat van je horen nadat de factuur en overeenkomst zijn ontvangen/gestuurd. 
Het blijft vaak stil en het lid blijft in het ongewisse. 

RVO (die de SCE uitdeelt) stelt jaarlijks achteraf een correctiebedrag vast (een soort gemiddelde 
marktprijs die afgelopen jaar gold) adhv waarvan de aanvulling tot het subsidie bedrag 
vervolgens wordt berekend en uitgekeerd; hier gaan al snel 6 maanden overheen wat weer moet 
worden gefinancierd door ons.  

De subsidie voor kleinverbruik is hoger (snel al 14c) dan voor grootverbruik (dichter bij 12c). 

De subsidie wordt niet vergoed als de energieprijs een jaar lang onder 4,8c komt; dit is het enige 
duidelijke risico dat wij als ZDEC zien bij de subsidie verstrekking. Als de marktprijs > subsidie 
krijg je logischerwijs ook geen subsidie (maar ontvang je wel de volledige marktprijs). 

 



SCE heeft eisen. Bijv dat het hele project niet aan 1 persoon kan worden gegund. De richtlijn is 
minimaal één deelnemer per 5 kW aan opgesteld vermogen. Een project van 100 kWp ('onze' 
projecten) heeft zodoende minimaal 20 deelnemers nodig.  

In plaats van een postcoderoos moet een SCE project aan een ‘postcoderups' voldoen waarbij 
meer vrijheid is om postcodes aan te wijzen.  

Bij verhuizing kan iemand investeerder blijven in een project.  

Vraag; wat gebeurd er met overlijden?  
Bij overlijden kunnen erfgenamen de investering overnemen.  

Vraag; wat gebeurd er na 15 jaar met eigendom van het project?  
Na 15 jaar is de lening van de deelnemer volledig terugbetaald en wordt de overeenkomst 
beëindigd, de zonnepanelen blijven dan in handen van de coöperatie. 

Vraag; is een investering in een Zondeel aftrekbaar of uitgezonderd van bepaalde 
inkomsten belastingen?  
Uw zonnedelen kunt u in uw IB-aangifte in box 3 opgeven. Deze worden door de Belastingdienst 
net als andere beleggingen beschouwd. De deelname kunt u opvoeren bij overige bezittingen 
Box 3. 

 

Financieel jaarverslag 

Dubieuze debiteuren (ontstaan in begin van projecten, vnl mensen die zich terugtrekken nadat 
ovk en factuur zijn gestuurd) zijn op 1650 EUR na afgeboekt dit in 2023. Het grote bedrag aan 
liquide middelen staat niet als zodanig op de bank, maar is op afroep beschikbaar (gelijk een 
bouwfonds). Er is voor 2023 geen voorziening getroffen voor dividend 2023;  

Besluit: ALV beslist 5% uit te keren over 2023, kosten worden genomen in 2024. 

Vraag; hoe is de procedure als er een opdracht wordt verleend aan financiers?  
Henk; we vragen meerdere offertes aan bij leveranciers en kiezen de juiste. 

Vraag; is een kascommissie nodig? Er is een service level agreement met DEC tav 
boekhouden. De penningmeester + voorzitter ZDEC hebben 'kijk' rechten binnen dit programma. 
Betalingen op Triodos worden klaargezet door DEC, en verricht door de 
penningmeester/voorzitter. AACC maakt vervolgens als accountant het jaarverslag dat de 
penningmeester bekijkt. In die zin hebben we een 6-8 ogen principe en vinden we een kascie niet 
nodig, dit kan in de toekomst veranderen. Als er leden zijn die graag toe willen treden bij een 
kascie of boekhouding willen verrichten dan horen we het graag. 

Binnen twee weken vanaf nu sturen we een verzoek tot het invullen van uw bankrekening 
nummer. Als dit is ontvangen kunnen we adhv de productie metingen uit Voorstroom 5% 
dividend uitkeren aan alle deelnemers die 2023 een meededen aan een project (uitkering 
afhankelijk looptijd in 2023).  

Nb het dividend % is voor alle deelnemers binnen de coöperatie hetzelfde; we gaan geen aparte 
dividend berekenen per project. 

Spoorzone begon 1 mei 2023, Salcon 1 sept 2023, KHD 1 januari 2024 



Besluit: Jaarrekening wordt goedgekeurd, bestuur krijgt decharge. Karen treed af, Arthur 
wordt benoemd door ALV op voordracht van DEC. 

Overige 

De Nieuwe energiewet bied kans om elkaar echt stroom te gaan leveren tegen lagere marktprijs 
(bovenop rente op leningen, maar ipv dividend op een soort obligatie). 

Gemeente heeft 5 parkeerplekken aangewezen (Mac, ziekenhuis, Borgelle, Scheg, Intratuin) 
waar ze solar car ports willen ontwikkelen (incl laadpalen, tijdelijk opslag e.d.;) Zonnedaken DEC 
kijkt wat we daar in kunnen en willen betekenen.  

Heeft Voorstroom de mogelijkheid om bijv een dashboard te zien met productie opbrengst, 
CO2 bespaard, bomen bespaard? (idee Saxion studenten) 

 


